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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Tenje (M)

2024/25:419 Framtiden för Finsam

I ett flertal debatter och uttalanden har socialförsäkringsministern tydliggjort att 
samordningsförbunden bedriver viktig verksamhet för människor med komplex 
problematik. Trots detta rapporterar förbund efter förbund att de statliga 
parterna, framför allt Försäkringskassan, alltmer drar sig undan Finsam-
samverkan och menar att uppdraget ska bli smalare.

Jag vill därför fråga statsrådet Anna Tenje:

 

Vad avser statsrådet att göra för att Finsamverksamheter i framtiden ska kunna 
ge stöd till fler människor med komplex problematik? 

………………………………………

Åsa Eriksson (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2025-02-14
Besvaras senast
2025-02-28


